
Årsberetning 2023 
 
Dødsfald 
27.02.2023 Jørgen Wangehoff, København ..................... konfirmeret 1948 
05.07.2023 Chresten Lauritzen, Rødekro ......................... konfirmeret 1979 
29.10.2023 Børge Jason Olesen, Nyborg......................... støttemedlem 
08.11.2023 Marni Zachariassen, Vejle ............................. konfirmeret 1955 
 
Medlemsstatus pr. 31.12.2023 
Aktive medlemmer: 194 
Støtte medlemmer: 56 
Medlemmer i alt: 250 
 
Generalforsamling lørdag den 9. september 2023 
Generalforsamlingen foregik på Center for Høretab (Fredericiaskolen), der kom 61 aktive 
medlemmer og 19 støtte medlemmer til stede. 
 
Her dirigerede Thomas Knapp godt og roligt gennem eftermiddagen med mange 
vedtægtsændringer.  
 
Vi gennemgik årsberetningen og årsregnskabet med kommentarer fra medlemmerne. 
Derefter gennemgik vi en stor ændring af vedtægterne, som vi fulgte dét at være 
tidstilsvarende i forhold til samfundet. Vi fik stor opbakning af medlemmerne og tak for 
tilliden. 
  
I forbindelse med bestyrelsens sammensætning har vi ændret fra 5 
bestyrelsesmedlemmer til 3 bestyrelsesmedlemmer + 1 suppleant.  
 
Grethe Dohm fratrådte som formand efter eget ønske. Daniel Vest stillede op og blev 
valgt som formand, Kent Pedersen blev genvalgt som kasserer. 
Der var 2, der stillede op som bestyrelsesmedlem; Anja Jane Rodda og Tine Maretti Vest. 
Anja Jane Rodda fik flest stemmer. Tine Maretti Vest blev valgt som suppleant. 
 
Grethe Dohm takkede af efter mange årigt arbejde i bestyrelsen som formand. Hun fik 
gavekort som tak for bestyrelsesarbejdet.  
 
Fra kantine til gymnastiksal 
Som noget nyt prøvede vi at have generalforsamlingen og eftermiddagskaffen i 
gymnastiksalen grundet klima og rummeligheden. Det blev en succes, at bestyrelsen vil 
fortsætte med det fremover. 
 
Festmiddag efter generalforsamlingen 
Bestyrelsen var ikke tilfreds med Hotel Fredericia grundet dårlig rummelighed i 
restauranten og man ikke kunne se taler i forbindelse med jubilarer samt belysningen var 
ikke døvevenligt. Efter festmiddagen havde formanden en dialog med Hotel Fredericia om 
vores situation og var frustreret. Vi havde overvejet at finde et andet sted med bedre 
rummelighed og belysning. 
 
Bestyrelsen syntes, at det var pinligt at bede tjener om at servere dessert lidt tidligere end 
planlagt grundet 3 personer skulle med tog tidligt mod Sjælland. Vi har måttet omrokere 
tidsplanen med tjenerne samt måtte vi gøre taler klar i forbindelse med jubilæumsgaver til 



jubilarer. Bestyrelsen blev enige om, at vi laver tidsplan fra start til slut på programmet, 
således medlemmer kan se, at vi følger en tidsplan. 
 
Som noget nyt prøvede vi at have tegnsprogstolk til festmiddagen på Hotel Fredericia. 
Både bestyrelsen og restaurantchef kommunikerede rigtig fint med hjælp af 
tegnsprogstolken. Det samme med medlemmerne/gæsterne, de har kunnet kommunikere 
med baren i forbindelse med køb af drikkevarer. Det blev en succes, at bestyrelsen vil 
fortsætte med det fremover. 
 
Det lykkes at finde en løsning sammen og hermed får vi eget lokale på Hotel Fredericia i 
2024.  
 
NemTilmeld  
Vi prøvede at lave to forskellige tilmeldinger; generalforsamling og festmiddag. 
Bestyrelsen har lavet en evaluering efter arrangementet og blev enige om, at det ikke gik 
godt med to forskellige tilmeldinger, da det gav mange forvirringer. Vi besluttede at tage 
det modul fra 2022, det vil sige, der var et tilmeldingssystem, hvor man kan tilmelde med 
mulighed for at klikke nej tak til fest eller omvendt. 
 
Underafdeling 
Efter vedtægtsændringerne har vi mulighed for at oprette flere underafdelinger, som ikke 
ønsker at have en bestyrelse eller af ressourcemæssige årsager. Vi kan nu tilbyde fx 
Skolen på Kastelsvej, Aalborgskolen eller lign. som en underafdeling hos os.  
På nuværende tidspunkt har vi ikke en underafdeling, men nogen har henvendt sig 
uofficielt til os. 
 
Tilstedeværende jubilarer i 2023 
65 år jubilarer – 6 personer 
Anne Høj Rasmussen, Børge Clausen, Grethe Dohm, Kaj Emiliussen, Poul Boye Nielsen, 
Valdemar Bonderup 
 
60 år jubilarer – 6 personer 
Annette Fihl, Bente Siem Jensen, Dorith Alice Christensen, Karsten Schultz Nielsen,  
Ulla Huzell, Ulla Kristensen 
 
55 år jubilarer – 4 personer 
Egon Kristensen, Ib Jørnaa Pedersen, Ina Christensen, Poul F. Poulsen 
 
50 år jubilarer – 2 personer 
Gitte Antiller, Marianne Poulsen  
 
45 år jubilarer – 2 personer 
Per August Andersen, Pia Witte 
 
35 år jubilarer – 1 person 
Connie Hansen 
 
Afslutning 
Vi vil gerne takke alle, som frivilligt har hjulpet til vores generalforsamling blandt andet 
køkken, café, amerikansk lotteri og oprydning; 
Arnbjørg Antonisen, Birgitte Yde Pedersen, Elsa Bjorg Stefansdottir, Helle Victoria 
Pedersen, Nikolaj Seemann. 



 
Og et stort TAK til bestyrelsen for samarbejdet. 
 
På bestyrelsens vegne 
 
Daniel Vest 
formand 


